
Ulica Moša Pijade - peš pot
Pred dnevi so predstavniki

Ljubljanskega urbanistične-
ga zavoda pred delegati kra-
jevne skupnosti Kolodvor
razgrnili osnutek zazidalne-
ga načrta CO 1/17, ki obsega
področje med Resl jcvo in Mi-
klošičevo cesto od železniške
postaje do Ljubljanice.

Bistvo novega zazidalnega
načrta je vsekakor ureditev
Ulice Moša Pijade v peš pot, ki
bi povezovala želežniško po-
stajo s tržnico. Ob koncu peš
poti je predvidena tudi izgrad-
nja visečega mostu čez Ljub-
ljanico, s čimer bi se tržnica
lahko razširila tudi na levi
breg.

Delegati so predlog za uredi-
tev peš poti sprejeli z zado-
voljstvom, vendar je bilo sliša-
ti več pripomb, predvsem na
račun predvidene izgradnje
dveh garažnih hiš na tem ob-
močju, ki že sedaj velja za po-
dročje z najbolj onesnaženim
zrakom.

Pravi val »Clochemerlov-
skega« nezadovoljstva pa se je
dvignil, ko se je izkazalo da
LUZ na celotnem območju
bodoče peš poti ni predvidel
izgradnje javnih stranišč. Po
besedah delegatov, ki stanuje-

jo na tem območju, je že sedaj
stanje več kotkritično. Poone-
snažene veže in dvorišča ne-
dvomno dokazujejo, da arhi-
tekti na tako frekventnem po-
dročju ne smejo pozabiti na
eno najosnovnejših človeških
potreb. Ob tem bi veljalo po-
staviti tudi vprašanje, kaj je z
javnimi stranišči ob Zmaj-
skem mostu, ki so bila z veliki-
mi sredstvi zgrajena, sedaj so
pa že vrsto let zaprta, čepravje
glede na bližino tržnice »pov-
praševanje po tovrstnih uslu-
gah« nedvomno veliko.

V nadaljevanju debate }e bi-

lo slišati še vrsto pripomb gle-
de pomanjkanja zelenih povr-
šin in otroških igrišč, ki ga
čutijo predvsem otroci iz bliž-
njih sosesk, odkar so ukinili
park na mestu, kjer danes stoji
nov televizijski center.

Glede na to, da je bila ome-
njena razgrnitev šele uvod v
širšo javno razpravo in da kra-
jevna skupnost pripravlja še
javno razgrnitev načrta, kjer
bodo lahko dali svoje pripom-
be vsi zainteresirani krajani, je
časa za uskladitev interesov
vsekakor dovolj.
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